
Uzasadnienie 

 

Do Rady Miejskiej w Poniecu wpłynęła drogą elektroniczną petycja złożona przez Pana 

Piotra Sterkowskiego z prośbą o rozpatrzenie petycji i przyjęcie przez Radę Miejską w 

Poniecu uchwały o treści określonej w petycji. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na swoim posiedzeniu w dniu 14 stycznia 2021 roku 

zapoznała się z przedmiotową petycją i ustaliła, co następuje: 

Wniesiona petycja zawiera żądanie rozpatrzenia petycji i podjęcia przez Radę Miejską w 

Poniecu uchwały dotyczącej uznania za niedopuszczalne jakichkolwiek działań władz 

międzynarodowych, krajowych czy lokalnych wykluczających społecznie mieszkańców 

gminy Poniec z powodów rasowych, religijnych, medycznych czy sanitarnych oraz uznania 

za zasadne i nieodzowne uzyskanie przez Rząd RP pisemnych gwarancji producentów 

szczepionek, że w przypadku jakichkolwiek powikłań są gotowi przyjąć i ponieść wszelkie 

koszta prawne i finansowe wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. 

Podjęcie przez Radę Miejską w Poniecu uchwały o treści wskazanej przez wnoszącego 

petycję wykracza poza zakres działania Rady, która jako organ gminy działa na podstawie 

i w granicach prawa. Do kompetencji Rady Miejskiej w Poniecu nie należy rozstrzyganie 

w sprawach dotyczących zakupu szczepionek przeciwko COVID-19, gdyż Narodowy 

Program Szczepień przeciw COVID-19 jest programem rządowym. Warunki umowy 

dotyczące zakupu szczepionek negocjuje rząd i instytucje europejskie i nie są one znane 

organom gminy. Szczepienia przeciwko COVID-19 mają charakter dobrowolny, co 

powoduje, że jeśli ktoś ma wątpliwości co do działania szczepionki nie musi się zaszczepić 

Należy także zauważyć, że do Rady Miejskiej w Poniecu nie wpłynęły dotychczas żadne 

sygnały ze strony mieszkańców gminy Poniec dotyczące ich dyskryminowania czy 

wykluczenia ze względów rasowych, religijnych, medycznych, sanitarnych czy 

jakichkolwiek innych, a także poddawaniu ich eksperymentom naukowym, w tym 

medycznym bez dobrowolnie wyrażonej zgody. 

Z powyższych względów Rada Miejska w Poniecu nie widzi potrzeby podjęcia uchwały 

o treści objętej żądaniem petycji i dlatego też należy uznać, że złożona petycja nie zasługuje 

na uwzględnienie.  

 


